
Protokół nr  25/08
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się  w  dniu 
23 września 2008 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 6.  
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
Artur Urbański – Zastępca Prezydenta Miasta Ełku
Maria Jolanta Wojciechowska - inspektor ds. kadr, szkoleń i spraw socjalnych 
Edyta Nagolska – Kierownik Referatu Drogowego Wydziału MK

   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych 

w Urzędzie Miasta Ełku za rok 2007 – przyjęcie protokołu z kontroli.
4. Rozpatrzenie skargi złożonej przez Pana Stanisława Romanowskiego na działalność 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku przesłanej przez Warmińsko-Mazurski 
Urząd Wojewódzki w Olsztynie Wydział Polityki Społecznej.

5. Opinia do projektów uchwał będących w porządku obrad najbliższej sesji.
6. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu –1-

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad i poprosił o uwagi do porządku obrad.

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do   propozycji  porządku  obrad 
i  przez aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 

Do punktu –2-
Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 24/08 z dnia  22 sierpnia 2008 roku, wobec 

tego protokół nr 24/08 został przyjęty bez uwag. 
Do punktu –3-

Komisja Rewizyjną Rady Miasta Ełku działającą na podstawie przyjętego przez Radę 
Miasta  planu  pracy,  dotyczącej  prawidłowości  wykorzystania  środków  z  Zakładowego 
Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miasta w Ełku za rok 2007, w obecności 
Zastępcy Prezydenta Miasta Artura Urbańskiego i  inspektora ds. kadr,  szkoleń i  spraw 
socjalnych   P.  Jolanty  Wojciechowskiej   w  dniu  dzisiejszym  zakończyła  prace 
w przedmiocie niniejszej kontroli.

Komisja  dokonała  kontroli  w  oparciu  o  ustawę  z  dnia  4  marca  1994  roku 
o  zakładowym funduszu  świadczeń  socjalnych,  regulaminie  gospodarowania  środkami 
ZFŚS oraz bieżących dokumentów prowadzonych przez urząd i stwierdza co następuje:

1. Naliczeniem odpisu podstawowego ZFŚS objęci byli pracownicy Urzędu, pracownicy 



Zespołu  Inwestycji  UM  oraz  emeryci  i  renciści  po  wprowadzonej  korekcie 
w następujący sposób:

      Pracownicy urzędu                 -  147 osób  x  804,60  =  118 276,20 zł
      Pracownicy ZI                        -      6 osób  x  804,60  =      4 827,60 zł
      Emeryci i renciści urzędu       -    27 osób  x  134,10  =      3 620,70 zł
      Emeryci i renciści ZI              -     1 osoba  x  134,10  =        134,10 zł
                                                                            Razem:        126 858,60 zł

Natomiast  z  dokumentów  jakie  zostały  przedłożone  komisji  wynika,  iż  odpis  został 
naliczony w kwocie 126 726,40zł. W związku z powyższym wynikła różnica 132,20zł nie 
została przekazana na rachunek bankowy ZFŚS.

2. Fakturą nr 2/2007 z dnia 04.01.2007 roku dokonano zakupu wieńca pogrzebowego 
na kwotę 110,00 złotych. Ustawa o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych 
oraz  Regulamin  Zakładowego  Funduszu  Świadczeń  Socjalnych  nie  przewiduje 
takich zakupów ze środków FŚS, przez co zakup został dokonany z naruszeniem 
przepisów.

3. Stwierdzono  nieprawidłowy  i  niezgodny  z  ustawą  o  zakładowym  funduszu 
świadczeń socjalnych zapis w załączniku do regulaminu gospodarowania środkami 
zakładowego  funduszu  świadczeń  socjalnych  mówiący  o  wydawaniu  bonów 
towarowych lub paczek w okresie  przedświątecznym emerytom i  rencistom bez 
względu na dochód.

4. Dokonano wydatków w wysokości 8,5 tys. zł na sfinansowanie zakupu kart wstępu 
na pływalnię   dla  pracowników niezgodnie  z  regulaminem,  który  nie  przewiduje 
ulgowych świadczeń w zakresie działalności sportowo-rekreacyjnej, a ponadto przy 
zakupie  kart  wstępu  stwierdzono  brak  potwierdzenia  otrzymania  kart  przez 
poszczególnych pracowników, co jest niezgodne  z obowiązującymi  przepisami.

Komisja  wnosi  o  usunięcie  stwierdzonych  nieprawidłowości  w  jak  najszybszym 
terminie  i poinformowanie o sposobie załatwienia powyższych uwag. 

Komisja  przez  aklamację  przyjęła  protokół  z  przeprowadzonej  kontroli,  który 
w  obecności  Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego  i  inspektora  ds.  kadr, 
szkoleń  i  spraw  socjalnych    P.  Jolanty  Wojciechowskiej  został  podpisany.  Protokół 
z  kontroli  Przewodniczący  Komisji  przekaże  Prezydentowi  Miasta,  Przewodniczącemu 
Rady  Miasta  oraz  zostanie  zamieszczony  na  stronie  internetowej  miasta  w  Biuletynie 
Informacji Publicznej. 

Do punktu –4- i -5-
Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  z  dnia 

01.09.2008r.  złożoną przez Pana Stanisława Romanowskiego  na działanie  Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej  w Ełku   oraz po wysłuchaniu informacji  przedstawionych 
przez Zastępcę Prezydenta Miasta Artura Urbańskiego, uznała skargę za bezzasadną. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia skargi  Pana 
Stanisława Romanowskiego wraz z uzasadnieniem. Niniejszy wniosek Komisja przyjęła w 
głosowaniu – jednomyślnie "za" ( 6 głosów  "za"). Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi Pana Stanisława Romanowskiego, w załączeniu do protokołu.
Do punktu -6-

Przewodniczący Komisji poinformował, że wpłynęły materiały do Komisji w związku 
ze  zgłoszonym wnioskiem przez  radnego  Jerzego  Czepułkowskiego  na  ostatniej  sesji 
w  sprawie  przeprowadzenia  kontroli  polegającej  na  sprawdzeniu  przepływu 
korespondencji dotyczącej poprawy sytuacji ekonomicznej w MZK spółka z o.o. pomiędzy 



Urzędem Miasta, a MZK.
Następnie  Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  wpłynęły  informacje  od 

radnych  i  mieszkańców,  że  na  ulicy  Gdańskiej  został  rozebrany  polbruk  i  położony 
ponownie, w dodatku również na prywatnych posesjach. 
Komisja Rewizyjna przez aklamacje przyjęła wniosek, aby dokonać kontroli  prawidłowości 
remontu chodnika przy ul. Gdańskiej   w Ełku.

Ponieważ powyższych tematów nie ma w planie kontroli Komisji Rewizyjnej Komisja 
Rewizyjna zobowiązuje Przewodniczącego Komisji o wystąpienie do  Przewodniczącego 
Rady Miasta, aby dał pisemne upoważnienie do przeprowadzenia kontroli w sprawach jak 
wyżej. 

Komisja  przez  aklamację  przyjęła  niżej  wymienione  wnioski,  które  kieruje  do 
Prezydenta Miasta z prośbą o udzielenie informacji;

1. W  jakim  trybie  dokonano  zakupu  i  wymiany  słupów  oświetleniowych  na  ulicy 
Piłsudskiego ?

2. Przedstawić posiadaną dokumentację na wykonaną usługę przez Zespół KOMBI 
w dniu 20 września 2008r.

3. Przedłożyć aktualną strategię promocji miasta.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Jan  Wielgat


